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Cinema |

Picture Description?)

A movie poster featuring a child's face, titled quot;Die Besessenenquot;, displayed in a glass-covered
display case.

Analysis?)

This photograph captures a striking juxtaposition of elements. A poster within a glass display features
the face of a child, her gaze direct and somewhat unsettling. The title on the poster reads quot;PASS
AUF DIE KINDER AUF, DIE BESESSENEN, DEMNAum|;CHST IM KINQO,quot; suggesting a horror
or thriller film about possessed children. The reflection on the glass surface adds another layer of visual
complexity, blending the photograph of the poster with the surrounding environment. This layering
creates a sense of distortion and unease, mirroring the themes likely explored in the film advertised.
The composition is well-balanced, with the child’'s face serving as the central focal point, drawing the
viewer's attention immediately.
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Picture Data

009084 - Cinema |

Type / Size By
Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze
Exposure Processing Published
Dates 04/2020 04/2020 12/2021
Width Height Bits/Color
Original Size 5546 px 6655 px 16
Ratio ca. 1 1.20 —
Exposure 24x36 mm
Location —
Title (German) Kino |

Remarks

DText is Al generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A movie poster featuring a child's face, titled "Die Besessenen", displayed in a glass-covered display case.
    
    
      Ein Filmplakat mit dem Gesicht eines Kindes mit dem Titel "Die Besessenen", das in einem verglasten Schaukasten ausgestellt ist.
    
    
      This photograph captures a striking juxtaposition of elements. A poster within a glass display features the face of a child, her gaze direct and somewhat unsettling. The title on the poster reads "PASS AUF DIE KINDER AUF, DIE BESESSENEN, DEMNÄCHST IM KINO," suggesting a horror or thriller film about possessed children. The reflection on the glass surface adds another layer of visual complexity, blending the photograph of the poster with the surrounding environment. This layering creates a sense of distortion and unease, mirroring the themes likely explored in the film advertised. The composition is well-balanced, with the child's face serving as the central focal point, drawing the viewer's attention immediately.
    
    
      Diese Fotografie fängt eine bemerkenswerte Gegenüberstellung von Elementen ein. Ein Poster in einer Glasvitrine zeigt das Gesicht eines Kindes, dessen Blick direkt und etwas verstörend ist. Der Titel auf dem Poster lautet "PASS AUF DIE KINDER AUF, DIE BESESSENEN, DEMNÄCHST IM KINO", was auf einen Horror- oder Thrillerfilm über besessene Kinder hindeutet. Die Spiegelung auf der Glasoberfläche fügt eine weitere Ebene visueller Komplexität hinzu und vermischt die Fotografie des Posters mit der Umgebung. Diese Schichtung erzeugt ein Gefühl von Verzerrung und Unbehagen, das die Themen widerspiegelt, die wahrscheinlich in dem beworbenen Film behandelt werden. Die Komposition ist ausgewogen, wobei das Gesicht des Kindes als zentraler Brennpunkt dient und die Aufmerksamkeit des Betrachters sofort auf sich zieht.
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